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Vážení spoluobčané, 

nevím jak Vám, ale nám tady na úřadě čas ubíhá přímo zběsile. Ještě 

teď vzpomínám na překrásné vystoupení našich ochotníků při 

příležitosti rozsvěcování vánočního stromu a včera jsme už zase s naší 

kulturní komisí stanovovali termíny na tutéž akci, ale pro tento rok. 

Vloni, jen o měsíc později, jsme začínali s přestavbou základní školy a 

už si na to ani nevzpomeneme. Děti ve školce a ve škole nám rostou 

přímo před očima a s těmi nejstaršími „páťáky“ se rozloučíme ani ne 

za dva týdny. To zase bude oboustranné slzavé údolí.  Bude se mi po 

nich moc stýskat. Byli to správní parťáci, když dojížděli za výukou 

k nám na úřad.  Ale musím pochválit i ostatní školáčky. Na výlet do 

Olomouce nikdy nezapomenu. Byli perfektní, spolehliví, hodní – je to 

divné slovo, ale pravdivé a báječně jsme si to všechno užili a moc se 

nasmáli. A kdybyste (rodiče) věděli, co všechno my víme na Vás ☺… 

Posezení u vaječiny se Senior klubem v našem parku, to byla pohoda, 

krásná atmosféra, čas na popovídání, spousta smíchu a hlavně … 

harmonika pana Kopeckého a veselý zpěv všech přítomných. Počasí 

přálo a do vaječiny kuchařinky propašovaly i slaninu, všichni si ji moc 

pochvalovali. Děkuji za pozvání, užila jsem si to. 

Hasiči a hasičky, dospělí, dorost i děti, ti se letos vytáhli (a sezona 

závodů teprve začíná). Jsou úspěšní na soutěžích (jistě Vám o tom 

napíší ve svých příspěvcích), ale musím vyzvednout i ochotu a rychlost 

členů naší jednotky při zásahu na hrázi u Odry. Měli jsme jen dva dny 

na ořezání velkých větví v úseku cca 300 metrů, aby mohl projet 

finišer a položit asfaltový povrch na cestu, která již byla v dezolátním 

stavu. Naši hasiči se do toho opřeli a přípravu zvládli za jedno 

odpoledne. Moc jim děkuji a mají pravdu. Kdyby byla druhá pila, šlo 

by to ještě lépe. Už se kupuje. Na oplátku už můžu prozradit, že 

započaly přípravné práce k projektu na celkovou rekonstrukci 

hasičské zbrojnice. Velice užitečné jsou názory velitele jednotky Jarka 

Šmeidlera i nápady Radovana Žitníka, kteří se sešli s projektantem na 

první pracovní schůzce. Je samozřejmé, že taky zapracujeme postřehy  
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a přání našich žen – hasiček, které se více zaměřují na interiéry.  

Nemůžu slíbit ještě žádný termín, ale předběžně… dokončit projekt a 

podat žádost o stavební povolení bychom chtěli stihnout ještě letos. 

V květnu odstartoval první ročník „Pochodu kolem Životic“, který 

pořádal Sportovní spolek Poodří. Přátelská atmosféra, přišli i turisté 

z Fulneku, Kunína, Ostravy a nejmladší účastnice (ta se ještě nesla ve 

vaku) byla až z Frýdku Místku. Její maminka s babičkou se na trati 6 

km střídaly v nošení, dalo jim to zabrat, maličká se po cestě prospala 

a v cíli rozdávala samé úsměvy. Také pejsek, který předběhl všech 6 

kluků Trčkových byl navýsost spokojený a hrdý, že všechny utahal. 

Trať byla vhodná pro všechny věkové kategorie (menší děti mohly jet 

na kolech), tak příští rok neváhejte a přijďte se podívat, jakou tady 

máme krásnou přírodu. 

V loni, když se otevíral Životický park, tak jsme slíbili, že pořídíme 

promítací techniku a budeme pořádat večerní promítání. Sliby se 

musí plnit, a tak jsem v květnu pozvala na společné sezení předsedy a 

zástupce našich složek a společně jsme vymysleli, jak vše 

zorganizovat. Každé promítání bude pod patronátem členů jednoho 

spolku, kteří budou provozovat také kiosek. Takže se máme   na co 

těšit. Dále se spolky mezi sebou informovaly o připravovaných akcích 

a domlouvala se vzájemná pořadatelská výpomoc. Tak to má vypadat 

a všem jsem vděčná, že pro svoji obec dělají maximum.  Minulý týden 

jsem pak mimořádně svolala kulturní komisi a společně jsme vše 

časově uspořádali. Samozřejmě, některé termíny se mohou vlivem 

počasí pozměnit. Jako vždy, budete o každé akci předem informováni 

rozhlasem, plakátky ve vývěskách a informacemi na obecních 

stránkách. Kdo chce být informován Smskou, nebo prostřednictvím e-

mailu, přihlaste se k odběru zpráv na naší poště nebo prostřednictvím 

webových stránek obce. 
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Od léta až po zimu, vyberte si zábavu pro celou rodinu: 

22.června zahájení letní sezony v Životickém parku. Promítání 

filmu „Špunti na vodě“.  Pořádá obec. Kiosek od 18 hodin 

(grilované špízy).  

30.června pořádá TJ NIVA na hřišti turnaj v kopané. Večer   

pak promítání filmu „Okresní přebor“ - na hřišti. 

13.července zve Senior klub na promítání filmu „Špindl“.  

Kiosek od 18 hodin (grilování párků). 

20.července zvou hasiči na promítání filmu (název upřesníme 

na plakátech). Kiosek od 18 hodin (steaky, klobásky). 

17.srpna zvou BARBARIENS na film (název upřesníme na 

plakátech). Kiosek od 18 hodin (párky, klobásky). 

24.srpna zve Sportovní spolek Poodří na film „Dvě nevěsty a 

jedna svatba“. Kiosek od 18.hodin (grilování, chilli speciality). 

8.září pořádá Sportovní spolek (ASPV) „Medvědí stezku“ na 

hřišti TJ.  

12.září výlet „Na Vranovskou přehradu“–projížďka lodí. 

Pořádá Senior klub. 

15.září pořádá Sportovní spolek Poodří 4.ročník Běhu 

Poodřím 12/ 24 km. Start na Oderské zahrádce. 

22.září pořádá obec „Vítání občánků“ a „Posezení s jubilanty“ 

– sál KD. 

28.září u příležitosti oslav 100 let ČSR- „Společně zasadíme 

strom svobody“ + promítání filmu „Po strništi bos“ v sále KD. 

Pořádá obec. 

5.a 6.října budou probíhat volby do zastupitelstev obcí – sál 

KD. 

13.října „Výšlap na Pustevny nebo Javorník“ - pořádá 

Sportovní klub (ASPV). 

17.listopadu „Medový den“ – pořádají včelaři. Přednášky, 

výstava, ochutnávka včelích produktů, cimbálová muzika – sál 

KD Hladké Životice (pro děti ZŠ a bude v týdnu připravena 

medová snídaně přímo ve škole). 
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24.listopadu zájezd „Vánoční Vídeň“- pořádá obec. 

30.listopadu „Vánoční jarmark“ v sále KD. Pořádá ZŠ a MŠ 

Hladké Životice. 

8.prosince „Mikulášská besídka“ v sále KD + rozsvěcování 

vánočního stromu – pořádá obec. 

16.prosince „Adventní koncert“ - pořádá obec v sále KD. 

20.prosince „Vánoční úsměvy Zdeňka Trošky s vánočními 

písničkami Simony Klímové“ - sál KD. 

26.prosince pořádá Sportovní spolek Poodří „Štěpánské 

proběhnutí“ – start na Oderské zahrádce 

 

Předsedkyně kulturní komise Jarka Zuzaňáková zajišťuje i 

divadelní představení ve volné přírodě, ale ještě neznáme 

pevné  datum.  Včas  vše oznámíme.  Přidáme  i  termíny  kin. 

 

Samozřejmě, že při každém promítání v parku bude náš osvědčený   

„mistr popkornu“  Zdeněk Vojkůvka stát za tímto výkonným strojem  

a ohánět se, jak se to od něj  vždy očekává ☺. Půl hodiny před každým 

hlavním filmem poběží pro děti pohádkový předfilm. Když se podívám 

na přehled našich akcí, tak si vzpomenu na výrok jednoho našeho 

velice  optimistického občana, který ve svém pamfletu napsal, že  

žijeme v mrtvé obci, kde  vinou současného vedení obce skončily 

spolky a kde naprosto vymřel kulturní život. No, není to k popukání ? 

Ale dost zábavy, je třeba se podívat realitě do tváře. Byla jsem 

anonymem „upozorněna“, že v říjnu jsou volby a že už se tu nebudu 

dlouho roztahovat. I to je možné. Že se blíží volby to poznávám hlavně 

podle uhýbavých pohledů těch, kteří se navenek tváří, že jsou s mojí 

práci spokojeni, ale už chystají cestičky, jak mně podrazit. Věřte, že na 

ten podvod a ostudu při minulých komunálních volbách já ani moji 

opravdoví kolegové nikdy nezapomeneme. Ta ostuda, kdy se nám 

celé okolí smálo, že jsme z obecního rozpočtu kvůli „třídennímu 

starostování“ museli zaplatit více než sto tisíc a nepoznali, co se 

v zákulisí peče…  Chtěla bych pokračovat ve funkci starostky naší obce 



~ 6 ~ 
 

i v dalším volebním období. Pokud ale ve volbách neuspěji, doufám, 

že v čele obce bude stát člověk čestný, přímý, který se bude stavět 

problémům čelem, bude je řešit a nebude se jim vyhýbat.  A že se nám 

všem občanům co nejdříve představí a bude se hrdě hlásit (veřejně) 

k tomu, že chce být starostou naší obce. Je to totiž čestná a pěkná 

funkce a není se tudíž za co stydět a tajit to. Ale kvůli volbám si přece 

nebudeme kazit krásné léto, nebudeme stagnovat v pracovním 

nasazení a odkládat práci na projektech. Čas běží a je třeba využít co 

nejdříve dotačních titulů, které se nám nabízejí. I když jsme stihli 

spoustu věcí udělat, ještě je toho dost před námi. Naše hasičská 

zbrojnice potřebuje celkovou opravu (cca 6 milionu), aby teď oproti 

bytovce, která bude mít nový kabát, nevypadala jako šmudla. Moc 

děkuji obyvatelům bytového domu čp.295, že udělali naši obec zase 

o něco krásnější novou fasádou. Začínají se rýsovat pohyby 

v průmyslové zóně a dobrý starosta musí vydobýt u firem, které tam 

přijdou, pro své občany co nejlepší podmínky. Na to navazuje nutnost 

vybudování bezbariérových chodníků v celé obci – od hlavního 

nádraží až ke Stachovicím a také na malé nádraží. Projekt se už 

dokončuje a do konce roku se musí podat na stavební úřad (akce cca 

25 milionu).  Do konce září si beru za úkol ještě dokončit a zkolaudovat 

tu nešťastnou černou stavbu na výletišti a během prázdnin areál uvést 

do provozu, ať se při akcích na hřišti pořadatelsky ulehčí našim 

spolkům (cca 600 tisíc). Také chci stihnout zajistit rekonstrukci MŠ. 

Potřebuje   novou střechu i fasádu (bude barevná, jak si přejí paní 

učitelky), opravovat se bude i kotelna a domeček za školou (cca 2,5 

milionu). Po obci ještě rozmístíme lavičky, podle Vašich návrhů (už 

jsou zakoupeny), děti se dočkají kolotoče v parku, a ještě přidáme 

menší balanční dráhy pro ty nejmenší. Zadali jsme už zednické práce 

na hřbitově za účelem uspořádání a centralizace starých německých 

náhrobků, které se nedůstojně válejí v různých koutech hřbitova. Do 

rozvojového plánu obce jsme na posledním zastupitelstvu ještě dodali 

potřebu opravit silnici vedoucí k hlavnímu nádraží, kde už hrozí úrazy, 

hlavně u cyklistů (cca 1 milion). Taky stihneme dokončit nové přípojky 

pro elektriku a vodu k nově prodaným parcelám na satelitu.  Na to vše 



~ 7 ~ 
 

ještě stačím během léta dohlédnout. Co mně ale mrzí je, že 

neovlivním, že se i v  dalším volebním  období potáhnou  dvě 

neukončená soudní jednání (spor o vlastnictví parcel v ulici  Na stráni 

s manžely  T. a L. Kocmichovými  a s panem Kočím). Taky se bude 

soudně řešit vada díla v sále našeho kulturního domu, protože firma 

neuznala své zavinění, v důsledku čehož jsme museli pořídit novou 

podlahu. A další věc – je potřeba připravit všechny podklady, které 

stavební úřad potřebuje pro bezproblémové zkolaudování celého 

satelitu – ulice Na stráni (nic nemožného, ale časově strašně zatěžující 

věc).   A v neposlední řadě bude potřeba začít projednávat a dokončit 

„Územní plán“ pro naši obec.  Podali jste si totiž desítky   požadavků 

na změny v intravilánu naší obce a každá je třeba zvážit a projednat. 

Práci tipuji ještě nejmíň na jeden rok. Ale toto jsou běžné pracovní 

povinnosti každého starosty. 

Z výčtu akcí, které pro Vás připravujeme sami vidíte, že všichni na 

úřadě pracujeme na plné obrátky. Z pracovního úřadu máme letos 

pouze jednoho člověka, který řídí všechna naše úklidová vozidla a má 

se co ohánět. Na výpomoc jsme sehnali pouze dva brigádníky, a tato 

malá skupinka zajišťuje sekání trávy a veškerý úklid obce. Z úřadu 

práce jsme byli zvyklí brát i 6 lidí, ale nejsou. Proto Vás žádám o 

pochopení, když hned nebude vše na 100 %.  Zatím stíháme. Děkuji 

také občanům, kteří si uvědomují, že obecní je vlastně nás všech a 

sečou si trávu z příkop před svými ploty. Dělá to už v naší obci „skoro“ 

každý. Moc děkuji za pochopení. Problém je stále s lesíkem naproti 

Kopeckým. Je to majetek lesů ČR a stále nám tento úsek nechtějí 

prodat. Vypadá to uprostřed vesnice otřesně, ale naši žádost ještě 

stále nevyřídili. Mám obavy, že to samé nastane v lesíku před mostem 

u hasičárny. Vždy jsme ho kosili my a od lesů ČR jsme to dostali 

zaplaceno. Letos na to najali svého člověka a bylo nám řečeno, že je 

to lesní kultura a ta si má žít vlastním životem. Tak uvidíme, jak to 

dopadne.  

A teď přání pro naše děti.  Přeji Vám co nejkrásnější prázdniny, plné 

smíchu, sluníčka a dobrodružství.  A starejte se během léta také o svůj 
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park s hradem, udržujte si ho čistý a bezpečný. Upozorněte některého 

z dospělých na případný vandalismus, který se již v parku objevil. Co 

nejdříve budeme pro Vaši bezpečnost v areálu instalovat kamerový 

systém, abychom případné výtržnosti mohli postihnout. Milí rodiče, 

Vám přeji, ať s hlídáním dětí pomohou babičky a dědečkové, ať si od 

ratolestí taky trošku odpočinete, zasloužíte si to. Prázdniny jsou 

dlouhé a jen ten, kdo si hraje, nezlobí. Ostatním občanům přeji 

vlastně to samé: odpočinek, radost ze života a těším se, že se budeme 

často potkávat na letních akcích. 

PS: Sběrači ovoce ovšem mají pohotovost. Nezávidím předsedovi 

pálenkové komise „Životického koštu“ panu Jakubovi, který bude 

spolu s porotci vybírat z těch nejlepších vzorků v dubnu 2019 opět 

v sále KD.  Už teď za mnou byli chlapi – soutěžící, že letos „prý poteče 

vše, na co sáhnou“ a že musíme přidat další disciplínu, protože se 

bude pálit i z meruněk, třešní, malin a už jsem zapomněla, ještě 

z čeho.  No, je na co se těšit. 

Tak krásné letní měsíce prožité ve zdraví, klidu a pohodě… 

                                                                                                 Vaše starostka 

 

 

„Vítání občánků“ a „Setkání s jubilanty“ 

Vážení rodiče nově narozených občánků naší obce, a to v roce 2017 

a 2018 přijměte pozvání na slavnostní „Vítání občánků“, které se 

bude konat   22. září 2018 v sále KD v 10.00 hodin. 

Vážení jubilanti, kteří jste v roce 2017 nebo 2018 dovršili věku 65, 

70, 75, 80, 85 a více let přijměte pozvání na slavnostní „Posezení 

s jubilanty“, které se bude konat 22. září 2018 v sále KD ve 13.00 

hodin. 
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 S ohledem na ochranu osobních údajů je nutný souhlas zákonného 

zástupce dítěte se zpracováním osobních údajů a zaslání pozvánky na 

Vítání občánků. 

Stejně tak je nutný souhlas se zveřejněním fotografií na webových 

stránkách obce, obecní kronice a Občasníku. 

Z tohoto důvodu se již nemohou pozvánky na „Vítání občánků“ zasílat 

rodičům automaticky, stejně tak se nemohou zasílat pozvánky 

jednotlivým jubilantům. 

Máte-li zájem zúčastnit se „Vítání občánků“ nebo “ Posezení 

s jubilanty“, můžete svou přihlášku podat, spolu se souhlasem se 

zveřejněním těmito způsoby: 

-osobně v kanceláři obecního úřadu, nebo na poště 

- vyplněním online formuláře, který bude k dispozici na stránkách 

obce od 1. srpna 2018 

- zasláním e-mailem na adresu obec@hladkezivotice.cz 

- poštou na adresu obecního úřadu 

- tiskopisy k vyplnění budou k dispozici jak na obecním úřadě, tak na 

poště již od 1.7.2018 

Prosíme, aby vyplněné přihlášky jak na slavnostní „Vítání občánků“ 

spolu se souhlasy, tak přihlášky na slavnostní „Posezení s jubilanty“ 

spolu se souhlasy, byly doručeny na Obecní úřad, nebo poštu do 

konce měsíce srpna. 

                                                                                              Renáta Kopecká 
                                                                                       místostarostka obce     
 
      

 

mailto:obec@hladkezivotice.cz
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Životický   košt   

VII. ročník  základního  kola  „ Životického koštování“ proběhl v sobotu 

14. 4. 2018 v Kulturním domě v Hladkých  Životicích spojený 

s hudebním vystoupením cimbalové muziky z Hradce u Opavy. 

V loňském roce v“ Pooderském koštování“ v Bartošovicích naše 

vzorky získaly dvě první místa v kategorii hruškovice a v kategorii 

slivovice, teď nás čeká nelehký úkol obhajoby. Počasí minulého 

období nebylo však příznivé úrodě ovoce, a tak se nám v letošním 

roce  sešlo pouze 15 vzorků oproti loňskému rekordu 38 vzorků. 

Ovoce tak do kotle nezbylo ani naším některým loňským favoritům, 

přesto doufáme, že naše porota nezklame a výběr provedla vysoce 

odborně. Sobotní odpoledne proběhlo v příjemné atmosféře za 

zpěvu, tance a degustace těch nejlepších pálenek. K dobré pohodě 

přispělo občerstvení  tradičním valašským frgálem, škvarky a chleba 

se sádlem, který je osvědčenou specialitou koštu. 

Ceremoniál vyhlášení výsledků soutěže a předání cen vítězům je vždy 

nejočekávanějším bodem programu. 

Umístění : 

Hruškovice:      

   1.místo  Ondruch Jaromír            

   2.místo  Vik Josef 

   3.místo  Venglář Jaroslav 

 

 

 

Jabkovice: 

1.místo   Venglář Jaroslav                         

2.místo   Pocedič Pavel 

3. místo  Veselá Svatava                                                                                                

                                                                                            

 

 

http://images.google.cz/imgres?imgurl=http://www.oblibene.com/userdata/shopimg/bonzp/image/VEA_hruska.jpg&imgrefurl=http://www.bonzp.nakupujeme.cz/?ktg=15344&usg=__skzbFqtNzfWPiJUJN5gCM59AKX4=&h=448&w=313&sz=66&hl=cs&start=92&tbnid=MrBbpW2Ye4x-AM:&tbnh=127&tbnw=89&prev=/images?q=hru%C5%A1ka&gbv=2&ndsp=18&hl=cs&sa=N&start=90
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Slivovice                                           

                                 1.místo  Pocedič Pavel 

                    2.místo  Ondruch Jaromír        

                3.místo  Gregor Věroslav 

 

 

 

 
      Letošním králem koštu se stal vítěz kategorie slivovice                

   Pan Pocedič Pavel  

                               

                                                                                  Za kulturní komisi OÚ 
                                                                                     Jarmila Zuzaňáková       
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Výsledné hodnocení  17. ročníku 

,,pooderského koštování“ v Bartošovicích. 
 

Hruškovice:   1. místo  Adámková Simona – Suchdol nad Odrou 

                        2. místo  Hýl Jiří – Petřvald 

                        3. místo  Šajtar Arnošt – Albrechtičky 

                        4. místo  Sládeček Karel – Jeseník nad Odrou 

                        5. místo  Ondruch Jaromír – Hladké Životice 

                        6. místo Usvald Oldřich – Pustějov 

                        7. místo  Skalík Leoš – Bartošovice 

 

Jabkovice:    1. místo  Staňek Karel – Jeseník nad Odrou 

                       2. místo  Šajtar Arnošt – Albrechtičky 

                       3. místo  Schullerová Zdenka – Bartošovice 

                       4. místo  Mišovič Ivo – Kunín 

                       5. místo Venglář Jaroslav – Hladké Životice 

                       6.-7. místo Knebel Pavel – Mošnov 

                       6.-7. místo Janošek Libor – Petřvaldík 

                       8. místo  Bednařík Karel – Pustějov 

                       9. místo  Vrzala Václav – Suchdol nad Odrou  

 

Slivovice:      1. místo  Gola Jan – Suchdol nad Odrou 

                       2. místo  Klečka Vojtěch – Bartošovice 

                       3. místo  Šajtar Jiří – Mošnov 

                       4. místo Prokl Adam – Jeseník nad Odrou 

                       5. místo Usvald Oldřich – Pustějov 

                       6. místo Pocedič Pavel – Hladké Životice 

                       7. místo Venclík Marcel – Petřvaldík 

                       8. místo Šajtar Arnošt – Albrechtičky 
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Svoz bioodpadu v roce 2018 
 

Svoz bioodpadu byl zahájen v měsíci dubnu. 

 

Vhazujte do kontejneru jen to, co tam PATŘÍ: 

 
- travní hmota 

- plevel, košťály i celé rostliny 

- listí, hobliny, piliny 

- jemné nebo drcené větve 

- listí a nať ze zeleniny, nepoživatelná a nahnilá zelenina a 

ovoce 

- odpad ze zeleně z domácností   

 

Co do kontejneru určitě NEPATŘÍ: 

 
- zemina a kamení 

- velké větve případně i celé keře a stromy, které přesahují 

výšku kontejneru i o 1,5 metru 

- pařezy 

- BRO v igelitových pytlích 

- plasty, popř. směsný komunální odpad 

- stavební odpad – betonové obrubníky, cihly, omítka apod. 

 

Pokud se zjistí přímo u výsypu, že se v nádobě nachází něco, co tam 

nepatří, tento kontejner nebude vyvezen a likvidaci si bude muset 

obec zajistit sama na své náklady.     

 

VHAZUJTE DO KONTEJNERU NA BIOODPAD JEN TO, CO TAM PATŘÍ!      
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Bio  odpad  patří  do  kontejneru. NE  VEDLE  KONTEJNERU ! ! ! 

Pokud se bude situace s naházeným odpadem mimo kontejner  

opakovat, obec kontejner  O D S T R A N Í  . 

 

EKO-KOM, a.s. informuje 

Množství odpadu, které naše obec Hladké Životice vytřídila a předala 

k využití v roce 2017 a 2018 společnosti EKO-KOM, a.s. 

Rok 2017 celkem 39,951 tun 

1.čtvrtletí                 8,355 t 

2.čtvrtletí                9,706 t 

3.čtvrtletí              10,684 t 

4.čtvrtletí              11,205 t 

Rok 2018 v období od 1.1.2018 – 31.3.2018 celkem 10,432 tun 

Papír                          2,285 t 

Plast                           3,144 t 

Sklo                            4,974 t 

Kovy                           0,029 t 

Nápojový karton      0,000 t 

 

V roce 2017 bylo díky recyklaci a využití papíru, plastů, skla, kovů a 

nápojových kartonů v rámci tříděného sběru a využití odpadů z obcí 

v systému EKO-KOM uspořeno 20,3 mil. GJ energie, tedy zhruba tolik, 
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kolik v průměru spotřebuje za rok více než 310 tisíc domácností. Nyní 

třídí své odpady více než 72 % občanů České republiky.  

                                                                         Martina Filipová     
                                               ředitelka oddělení regionálního provozu 

                                                                         EKO–KOM, a.s. 
 

Náhradní rodinná péče s akcentem na 

pěstounskou péči 

Náhradní rodinná péče je poskytována dětem bez rodiny nebo dětem, 
které nemohou být z různých důvodů vychovávány ve vlastní rodině. 
V současné době jsou pouze zřídka umísťovány do náhradní rodinné 
péče děti, kterým oba rodiče zemřeli. V naprosté většině se jedná o 
tzv. sociálně osiřelé děti, které sice mají zpravidla alespoň jednoho z 
rodičů, ale ti se o ně nechtějí nebo nemohou postarat. 

Náhradní rodinná péče je tedy forma péče o děti, která dává dětem 
možnost vyrůstat v přirozeném prostředí, jež má celkově pozitivní vliv 
na bio-psycho-sociální vývoj dětí. Děti mají takto šanci postupně si 
osvojit žádoucí hodnoty, normy, mají možnost vnímat fungování 
členů domácnosti v nejrůznějších rolích apod. Péče o děti v jiném 
výchovném prostředí než v jejich biologické rodině, se v České 
republice uskutečňuje v těchto právních režimech: osvojení (dříve tzv. 
adopce), svěření do péče jiné osoby, poručenství a pěstounská péče.   

Pěstounská péče je ze strany státu finančně podporovaná a 
kontrolovaná forma náhradní rodinné péče, která má ze zákona 
přednost před ústavní výchovou. O svěření dítěte do pěstounské péče 
vždy rozhoduje příslušný soud. 

Děti svěřené do pěstounské péče většinou své rodiče znají a 
předpokládá se tedy i kontakt rodiče nebo jiného člena širší biologické 
rodiny s dítětem.                                                                                                         

Práva a povinnosti vyplývající z rodičovské odpovědnosti vůči dítěti 
jsou dány občanským zákoníkem, zásahy do této oblasti může činit 
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jen soud. Pěstoun tak má právo dítě zpravidla zastupovat v běžných 
záležitostech, je rovněž osobou odpovědnou za výchovu dítěte. V 
zásadních otázkách, tzn. vážné lékařské zákroky, výběr školy apod., je 
potřeba souhlasu zákonného zástupce nebo soudu.  

Pěstounská péče končí nejpozději zletilostí dítěte nebo nabytím plné 
svéprávnosti.  

Nynější právní úprava obsahuje několik forem pěstounské péče. 

U příbuzenské pěstounské péče se stává pěstounem příbuzný dítěte, 
který si podává návrh k soudu. Soud takovéto osobě dá vždy přednost 
před jinou osobou, ledaže by to nebylo v souladu se zájmy dítěte.  

V případě nepříbuzenské pěstounské péče je pěstounem cizí osoba. V 
tomto případě vede příslušný krajský úřad seznam dlouhodobých a 
prověřených pěstounů, ze kterého následně ke konkrétnímu dítěti 
vyhledá vhodného pěstouna.     

Poslední formou je pěstounská péče na přechodnou dobu, specifická 
svou krátkodobou péčí, která trvá maximálně jeden rok. Během této 
doby by mělo dojít k sanaci původní rodiny tak, aby se do ní mohlo 
dítě co nejdříve vrátit, popřípadě by mělo dojít k jinému řešení 
poměrů dítěte. Tato forma péče je tedy přechodným řešením situace 
dětí, které by jinak musely pobývat v ústavním zařízení.       I v tomto 
případě vede příslušný krajský úřad seznam prověřených pěstounů, 
ze kterého přiděluje dítěti vhodného pěstouna na přechodnou dobu. 
Pěstouni, kteří jsou uvedeni v takovémto seznamu, tímto vystřídají za 
svou dráhu pěstouna na přechodnou dobu bezpochyby větší počet 
dětí.  

Uvažuje-li čtenář tohoto článku o zařazení do některého ze seznamů 
osob vhodných stát se pěstounem, je nejvhodnější kontaktovat 
nejprve místě příslušný obecní úřad obce s rozšířenou působností, 
oddělení sociálně-právní ochrany dětí (SPOD), a požádat o detailní 
informace k náhradní rodinné péči. Následně je možné na oddělení 
SPOD podat žádost o zařazení do evidence zájemců o zprostředkování 
pěstounské péče, ve věci bude založena spisová dokumentace, 
příslušný sociální pracovník zajistí další nutné podklady pro správní 
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řízení, např. opis z evidence Rejstříku trestů, zprávu o zdravotním 
stavu žadatele, záznam z provedeného sociálního šetření. Kopie 
spisové  dokumentace  se následně  postoupí  na  krajský úřad, který  

Vede  evidenci  dětí a  evidenci žadatelů vhodných stát  se  pěstouny.    

Krajský úřad, jakmile obdrží spisovou dokumentaci, provede odborné 
posouzení žadatele, což fakticky znamená posouzení bezúhonnosti, 
zdravotního stavu a psychologické posouzení. Součástí procesu je 
dále odborná příprava, v rámci, které se dozví žadatel informace 
týkající se specifik péče o děti (např. psychologické aspekty péče o 
dítě, právní rámec pěstounské péče).  

Následně uvedený správní orgán rozhodne o zařazení (nezařazení) 
žadatele do příslušného seznamu.                 

                                                                                          Mgr. Richard Pešat 
                                                     vedoucí oddělení SPOD MěÚ Nový Jičín 
 

 

 

Uzavření Obecního úřadu a knihovny 

v Hladkých Životicích v době letních prázdnin. 

 
Upozorňujeme občany, že v době od 23.7.2018 do 

3.8.2018 budou Obecní úřad a knihovna uzavřeny 

z důvodu čerpání řádné dovolené. 

  

Místní knihovna bude také uzavřena 2.7.2018 
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Sportovní klub Hladké Životice z.s. 
 
 
 
V sobotu 21.4 2018 se konala jarní procházka okolo Jistebnických 
rybníků. 
 
Připravujeme: 
 
V   pátek   7 .9  2018   se   bude   konat   akce   Poznej   naše    složky. 
 
 
                                                        Za Sportovní klub Hladké Životice z.s. 
                                                                                              Alena Stancová 
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Senior klub 

V sobotu dne 26. dubna pořádal Senior klub Hladké Životice zájezd do 
Kroměříže na prodejní výstavu květin a potřeb pro zahrádkáře. V jedné 
z výstavní hale byly vytvořeny z květin nejzajímavější historické 
osobnosti jako např. Ema Destinová, Květa Fialová, Jarmila Šuláková 
ap. Účastníci zájezdu byli s úrovni výstavy a výstaviště spokojeni a 
projevili zájem, aby se tento zájezd konal i v příštím roce. 
Dne 6.5.2018 Senior klub Hladké Životice pořádal zájezd do Divadla v 
Opavě na komedii Modré z nebe. 
Dne 16.5.2018 nás pozvala mateřská školka na vystoupení dětí ke Dni 
matek. Vystoupení bylo velice pěkné, za což děkujeme jak dětem, tak 
také učitelkám MŠ. 
Smažení vaječiny se uskutečnilo dne 22.5.2018 na hřišti u hradu. 
Vaječinu smažila p. B. Kopecká, p. M. Kozárová a p. D. Barošová, za což 
jim děkujeme, protože byla výborná a všichni jsme si pochutnali a 
dobře se pobavili. 
                                                                                           Za Senior klub z.s. 
                                                                                          Radmila Piskořová 
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Noc kostelů v Hladkých Životicích 25. května 

2018 

Na procházku po místních kaplích se nás nesešlo mnoho i přesto, že 

počasí bylo příjemné. Prošli jsme vytyčenou trasu za zhruba hodinu a 

půl a čekaly nás krásné výhledy na Beskydy a do okolní přírody. Na 

konci nás čekalo malé občerstvení. Účastníci si mohli vzít různé 

propagační materiály z našeho okolí. Závěrem se v našem kostele 

svatého Mikuláše uskutečnil koncert v podání Anežky Gebaurové, 

která nám zahrála na akordeon. Děkuji všem, kteří se zasloužili o úklid 

kapliček a jejich okolí, panu faráři Martinu Sudorovi, že nám otevřel a 

dal k dispozici kostel a paní ředitelce Jitce Poláškové, která pomohla 

s tiskem propagačních materiálů k této akci, ale také paní  Svaťce 

Veselé za úžasné buchty a hlavně děkuji všem, kteří se zúčastnili. 

Určitě se zase sejdeme na další podobné akci. 

                                                                                     Sepsala Libuše Billová 
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Ze školy a školky 

„Čas plyne jako bláznivý, já nechytím ho, ani vy…..“ 

Přesně takto proběhl letošní školní rok. Vešlo se do něho tolik 
událostí, které někdy prožije člověk za několik let. Rekonstrukce školy, 
stěhování, vybavování, celková proměna… To vše je již realita a ani se 
nám nezdá možné, že se to událo. Podařilo se nám vytvořit velmi 
pěkné a moderní zázemí pro naše děti. Teď nehovořím jen o základní 
škole, ale týká se to i mateřské školy. Nelze opomenout, že celek 
doplňuje naše krásná zahrada a velmi důležité parkoviště.  

Moc děkuji Obci Hladké Životice, a hlavně jejímu vedení, že tuto 
složitou akci bravurně zvládlo. Rovněž děkuji za podporu a výbornou 
spolupráci během celého školního roku. 

Mohu vám prozradit, že se dočkáme dokončení celého areálu. O 
prázdninách dostane mateřská škola „nový kabát“, dojde k celkové 
opravě střechy a dalších oprav, které jsou potřebné. 

Jménem dětí děkuji za úžasný výlet plný poznání a dobrodružství, 
který dostaly za odměnu od Obce za bezproblémový přístup ke školní 
docházce ve ztížených podmínkách v tomto školním roce.  

Nemohu zapomenout na své kolegyně učitelky ze ZŠ a MŠ, 
vychovatelky ŠD, kuchařky, školnice! Moc všem děkuji za trpělivost, 
vstřícnost, za to, že tvoříme tým, který zvládá s lehkostí všechny 
zatěžkávací zkoušky. Není to samozřejmost, velmi si toho vážím. 

Informace ohledně prázdnin: MŠ provoz do 4. 7. 2018, letní prázdniny 
9.7. – 17. 8. 2018, zahájení provozu 20. 8. 2018. ŠD: „příměstský 
tábor“ od 20. 8. 2018, provoz jako v MŠ, určen pro děti, které 
navštěvují ZŠ, případně budou v roce 2018 žáky 1. ročníku. V MŠ 
máme ještě 2 volná místa pro školní rok 2018/19. 

Děkuji všem přátelům školy za přízeň a přeji pěkně prožité léto. 
 
                                                                                       Mgr. Jitka Polášková 
                                                                ředitelka ZŠ a MŠ Hladké Životice          
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          Kdo si hraje nezlobí…… 
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SDH Hladké Životice  
 

Dne 5.5.2018 se konala noční  hasičská soutěž v Hukovicích tzv. 
Noční Hukovický Hrb. Této soutěže se zúčastnili i naši hasiči 35+ 
(veteráni). Celkový počet přihlášených týmů byl 37, v kategorii 
35+ soutěžilo 5 týmů. Útok pěkně rozběhlý, levý proud trošku 
problém do hrbu, ale béčkař dobíhá a za jeho pomocí je 
nastříkaný čas, který stačí pouze na 4.místo a zklamání je 
velké.    
 
Slunečná neděle 10.06.2018 patřila 3. kolu Novojičínské ligy v 
PÚ, které se tentokrát přesunulo do Jakubčovic nad Odrou. 
Nejdříve šly na start naše ženy, které předvedly pěkný útok. 
Časomíra se zastavuje v čase 21,46, to holkám stačí na krásné 2. 
místo. Což je neskutečné, když si představíme, že měly za 
soupeřky ty nejlepší z NJ ligy. 
Soutěžilo se i v kategorii 35+. Naši muži ovšem tentokrát bez 
úspěchu a připisují si neplatný pokus. Nicméně nemá cenu 
házet flintu do žita, před sebou máme ještě další soutěže. 
 
Tímto bych chtěla poděkovat všem příznivcům a sponzorům za 
podporu v našem sportu a také za finanční příspěvky díky 
kterým máme mimo jiné i nové dresy. 
 
 
                                       Za soutěžní tým žen a 35+ Hladké Životice  
                                                                                              Šárka Molková 
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Zprávy ze  Sportovního  spolku  Poodří 

Náš sportovní spolek uspořádal dne 12.5.2018 turistický pochod 
„Okolím Hladkých Životic“. 
Pro účastníky byly připraveny tři trasy různé délky (6, 12 a 20 km), 
které vedly přírodou Poodří. 
Akce se zúčastnilo několik desítek turistů všech věkových kategorií 
(nejmladšímu bylo 7 měsíců), kteří byli v cíli odměněni účastnickým 
listem a malým občerstvením. 
Akce měla velký ohlas, a proto bychom chtěli v příštím roce uspořádat 
další ročník. 
Dále bych chtěl pozvat všechny příznivce běhání, začátečníky i 
ostřílené borce, na již čtvrtý ročník „Běhu Poodřím 12/24 km“. 
Závod se koná v sobotu 15.9.2018, podrobné informace a přihlášky 
jsou na www.behpoodrim.cz. 
                                                                           Za Sportovní spolek Poodří  
                                                                                                Dalibor Ravčuk 
 
 

 

http://www.behpoodrim.cz/
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TJ NIVA Hladké Životice z.s 
 
SBĚR ŽELEZA 
 
Dne 26.5.2018 byl proveden našim spolkem sběr starého želena po 
naší obci tak jak to bylo v minulosti zvykem. Celkem bylo nasbíráno 
6,3 tuny starého železa, za což všem občanům, kteří přispěli na 
obnovu fotbalu v naši obci velice děkujeme. 

SPORTOVNÍ ODPOLEDNE 30.6.2018 

Všechny občany zveme na sportovní odpoledne, které se uskuteční 
v areálu fotbalového hřiště TJ NIVA v sobotu 30.6.2018 od 13.00 hod., 
jehož součástí budou fotbalové utkání různých věkových skupin. Pro 
všechny návštěvníky bude zajištěno bohaté občerstvení a nějaké 
pochutiny. Večer bude letní kino s filmem, který patří k fotbalu – 
Okresní přebor. Těšíme se na Vaši hojnou účast. 

  

TRÉNINKY DĚTÍ  

Tréninky děti budou probíhat v měsíci červnu každou středu 
od 17.00 hod. na fotbalovém hřišti TJ NIVA.                            

                                                                                             Martin Mikunda  
                                                      Člen výboru TJ NIVA Hladké Životice z.s. 
 
 
 
 
 
 
 
 



~ 27 ~ 
 

FBC  BARBARIENS Hladké Životice 
 

KONEC SEZONY 2017/2018 

       Je tady červen a našemu florbalovému klubu skončila   první 
sezóna v Moravskoslezské lize.    Asi nejsem nejvhodnějším člověkem, 
který by měl posouzet úspěšnost, neboť v mých očích jsou naši hráči 
to nejlepší, co jsem kdy poznala ( zkrátka nejsem objektivní pro svou 
osobní účast).    Vím, že asi mnozí rodiče čekali medaile a v nejhorším 
třetí místo, avšak jsme nováčci a stále jsme jak Alenka v říši divů. 
Podmínky našich protihráčů jsou nesrovnatelné. Ať je to finanční 
podpora klubu, sportovní vybavení, zázemí na treninky, povrchová 
úprava haly (my trénujeme na parketách), mantinely.  I přesto přeze 
všechno, jsem na ty naše florbalisty pyšná, jak se pokaždé rvali a dali 
do hry vše co jen mohli.   
        Velký úspěch a překvapení pro naše soupeře byli mladší žáci, kteří 
hráli na úrovni ligy a umístili se na 17. místě tabulky z 30. Ale stejným 
překvapením byla i naše přípravka, která má velké zastoupení děvčat 
a jejich hra je srovnatelná s výkonem chlapců. Děvčata byla odměnou 
za své výsledky nominována na “Trénink a přátelské utkání 
regionálního výběru elévkyň a minižákyň v ČPP Aréna Ostrava”. 
Elévové to měli hodně těžké, neboť v této kategorii je zcela jiná 
organizace turnajů. Ale rvali se jak lvi. Nesmím zapomenout na náš 
dorost, který také hájí barvy našeho klubu zdatně a na turnajích v okolí 
se umístili vždy mezi prvními třemi. Poslední úspěch turnaj v 
Kopřivnici 1. místo. 
         Máme ještě kus cesty před sebou, ale my máme jednu velkou 
výhodu my jsme totiž SRDCAŘI a tenhle sport máme rádi, máme rádi 
svou partu. 
        Konec sezony byl završen turnajem ve Fulneku a třídenním 
soustředěním ve Smilovicích. 
Na turnaji se utkali TRENÉŘI  X  MLADŠÍ  ŽÁCI  X  PŘÍPRAVKA  X  RODIČE. 
Byl to ten den, na který se nezapomíná. Super atmosféra, super 
rodiče, super trenéři, super diváci, a hlavně super děti a mládež, kteří 
si udělali čas a přišli si zahrát florbal. Děkuji maminkám za velké 
pohoštění a všem za úžasnou atmosféru. Na tomto  turnaji nebylo  
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důležité vyhrát,  jako to si zahrát a ukázat, že jsme se přeci jen něco 
naučili a máme rádi tenhle sport. 
           Smilovice je malá vesnice u Třince, kde asi nenajdete sport, 
který by jste si nemohli v tomto areálu zahrát. Vyšlo nám počasí, takže 
jsme se mohli i koupat v řece jménem Řeka.  Díky sponzorům jsme 
mohli dětem zajistit zdarma dopravu, dostatečné vyžití v podobě 
večerního venkovního florbalu na osvětleném hřišti, opékání párků, 
bowling, bohaté svačinky, pronájem haly a v neposlední řadě 
rozloučení se sezonou šampaňským (dětským). Bez těchto sponzorů 
by určitě děti neměli tak bohaté vyžití a tolik vzpomínek.   
Děkuji jmenovitě: 
ASTORKA HORSE s.r.o. , DŘEVOSPOL PAVLICA VLASTIMIL, TRIP s.r.o., 
MARTIN SIKORA, STROJE A STAVBY TVRDOŇ,  KADOS s.r.o.. vedení 
obce HLADKÉ ŽIVOTICE. 
            Skončila sezóna a my už se těšíme na začátek nové – v září 2018. 
V minulé sezoně začali chodit děti z Fulneku a okolí, které významně 
posílili náš klub. Doufám, že tomu tak bude i nadále. 
           Těším se na vás na všechny v září, odpočinuté plné elánu do 
nových zkušeností a bojů. Děkuji všem dětem, všem rodičům, kteří 
nás podporovali a aktivně pomáhali a v neposlední řadě všem 
trenérům, kteří věnují svůj volný čas bez nároku na honorář (jen z 
lásky k florbalu a dětem) : Radimu Fajmonovi, Radanu Makovému, 
Matěji Makovému, Andy Stibůrkové, Monice Mrázkové, nováčkovi 
Renátce Klimparové a našemu talismanu bez kterého bychom nebyli 
úplní Pištovi (asistenta všech týmů).    
 
 

                                                                                   Za FBC “BARBARIENS“ 
                                                                                Mgr. Alena Stavovčíková    
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TRENÉŘI  X  MLADŠÍ  ŽÁCI  X  PŘÍPRAVKA  X  RODIČE 

 

 

SMILOVICE SOUSTŘEDĚNÍ 
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Obecní knihovna Hladké Životice  
Dne 29.5.2018 jsme uspořádali v místní knihovně soutěž pro děti ze 
základní školy. Hrál se již oblíbený AZ kvíz a hra 5 sekund. Z každé hry 
zvítězila jedna skupinka dětí a ta se podělila o výhru. Sladkou odměnu 
ale nakonec dostaly všechny děti.  
                                                                             M.Juřicová a M. Mihulová           
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Ordinační doba  červenec-srpen 2018 

(během řádné dovolené ordinace Suchdol nad Odrou-

Jeseník nad Odrou) 

 

Červenec – řádná dovolená ordinace Jeseník nad Odrou 

(9.7.2018-27.7.2018) 
 

Zastupuje: MUDr. Žaneta Šimíčková 

                  Komenského 211, 742 01 Suchdol nad Odrou 

                  Tel: 556736905 
 

Po    9.7.2018 ord. Suchdol nad Odrou  (07:00-11:00) 

Út  10.7.2018 ord. Jeseník nad Odrou (07:30-11:00) 

St   11.7.2018 ord. Suchdol nad Odrou  (07:00-11:00) 

Čt  12.7.2018 ord. Jeseník nad Odrou (07:30-11:00) 

Pá  13.7.2018 ord. Suchdol nad Odrou  (07:00-11:00) 
 

Po  16.7.2018 ord. Suchdol nad Odrou  (07:00-11:00) 

Út  17.7.2018 ord. Jeseník nad Odrou (07:30-11:00) 

St  18.7.2018 ord. Suchdol nad Odrou  (07:00-11:00) 

Čt  19.7.2018 ord. Jeseník nad Odrou (07:30-11:00) 

Pá  20.7.2018 ord. Suchdol nad Odrou  (07:00-11:00) 

 

Po  23.7.2018 ord. Suchdol nad Odrou  (07:00-11:00) 

Út  24.7.2018 ord. Jeseník nad Odrou (07:30-11:00) 

St  25.7.2018 ord. Suchdol nad Odrou  (07:00-11:00) 

Čt  26.7.2018 ord. Jeseník nad Odrou (07:30-11:00) 

Pá  27.7.2018 ord. Suchdol nad Odrou  (07:00-11:00) 
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Srpen – řádná dovolená ordinace Suchdol nad Odrou 

(6.8.2018-24.8.2018)  
 

Zastupuje: MUDr. Josef Šrámek 

                  Jeseník nad Odrou č.171, 74233 

                  tel: 556739023 
 

Po    6.8.2018  ord. Jeseník nad Odrou (07:00-11:00) 

Út    7.8.2018 ord. Suchdol nad Odrou      (07:30-11:00) 

St    8.8.2018  ord. Jeseník nad Odrou (12:00-16:00) 

Čt    9.8.2018  ord. Suchdol nad Odrou      (07:30-11:00) 

Pá  10.8.2018 ord. Jeseník nad Odrou  (07:00-11:00) 

 

Po  13.8.2018 ord. Jeseník nad Odrou  (07:00-11:00) 

Út  14.8.2018 ord. Suchdol nad Odrou      (07:30-11:00) 

St   15.8.2018 ord. Jeseník nad Odrou (12:00-16:00) 

Čt   16.8.2018 ord. Suchdol nad Odrou      (07:30-11:00) 

Pá   17.8.2018 ord. Jeseník nad Odrou (07:00-11:00) 

 

Po  20.8.2018 ord. Jeseník nad Odrou (07:00-11:00) 

Út   21.8.2018 ord. Suchdol nad Odrou      (07:30-11:00) 

St   22.8.2018 ord. Jeseník nad Odrou (12:00-16:00) 

Čt   23.8.2018 ord. Suchdol nad Odrou      (07:30-11:00) 

Pá   24.8.2018 ord. Jeseník nad Odrou  (07:00-11:00) 

 

,,,,,,,,,,,,,,,,,,,,,,,,,,,,,,,,,,,,,,,,,,,,,,,,,,,,,,,,,,,,,,,,,,,,,,,,,,,,,,,,,,,,,,,,,,,,,,,,,, 

 

Ordinace  MUDr. Petr Miller ve Fulneku bude 

uzavřena 

2.7.2018 – 20.7.2018. 

Zastupovat bude MUDr. Lenka Štenclová. 
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                                        INZERCE  

 

 

 Firma Pohořelský 
    

   
   

 
Voda, topení, plyn, plynoservis 

  

 
Suchdol nad Odrou, Kletné 41 

  

 
IČO: 62322681 

    

 
DIČ: CZ 6606120323 

    

 
 

      

 
provádí revize kotlů na tuhá paliva 

  

 
Zn. Viadrus, Immergas a vlastní výroby 

 

 
Revize a opravy plynových kotlů, ohřívačů vody a plynových topidel 

 
zn, Thermona, - Dakon – Viadrus – Buderus – Junkers-Moratop 

 
Immergas – Destila – Beretta – Brotje – Ariston – Karma Beta, 

 
Quantum. 

     

 
 

      

 
Výměna kotlů v rámci kotlíkové dotace 

 

 

Moravskoslezského kraje 
    

 
 

      

 

Tel: 724 147 282, 778 725 920 
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